
A máriapócsi tábor után

Kedves Testvér!
Szeretnék ez úton is köszönetet mondani a tudásért, a látásmódért, a türelemért és a jókedvért,
amit a máripócsi ikonfestő táborban kaptunk!

  

Élményemet még most is nehezen tudom szavakba önteni. 
Számomra a legnagyobb dolog az volt, hogy teljesen rá kellett hagyatkoznom az isteni
Gondviselésre. Festeni nem tudok, ezért egyfajta csatornává kellett válnom, hogy a kegyelem
vezetni tudja a kezeimet és a látásom az ikonfestésre irányuljon. Az eredmény egy csodálatos
ikon lett, melyet a saját erőmből nem tudtam volna megalkotni. 

      

Életem csodálatos ösvényén újabb színfolt jelent meg ezáltal. Szeretnék a későbbiekben is
festeni, családomat, ismerőseimet megajándékozni egy-egy jól sikerült alkotással. Nagy élmény
az anyagokból megalkotni a szentet! Ahhoz kérem az égiek segítségét, hogy másokat
megörvendeztethessek az ikonokkal és tudásomat gyarapíthassam a későbbiekben.

  

  

Minden jót kívánva imával és szeretettel 
Koleszár Tímea

  

A táborban készült képekt nézzétek meg itt &gt;&gt;
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